
Mestská časť Košice - Kavečany, Široká 17/A , 040 01 Košice 

ZÁPISNICA 

Z XI. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice - Kavečany, konaného dňa: 

25.04.2024 

Začiatok: 16,15 hod. Ukončenie: 17,15 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Správa miestneho kontrolóra o svojej činnosti 

3. Návrh Programového rozpočtu MČ Košice — Kavečany na roky 2024 — 2026 

4. Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácií Z rozpočtu MČ Košice — Kavečany 

5. Prehodnotenie výšky nájmu na predmet nájmu „Penzión pod Hrešnou“ 

6. Návrh Dodaťku č. č.3 k VZN MČ Košice — Kavečany č.16 Prevádzkový poriadok Pre 

pohrebisko „Cintorín Kavečany“ 

7. Informácia o rekonštrukcii nízkonapäťového vedenia v MČ Košice - Kavečany 

8. Správa o činnosti starostu od posledného miestneho zastupiteľstva MČ Košice — 

Kavečany 

9. Rôzne 

10. Záver 

K bodu I 
XI. zasadnutie MsZ otvoril zastupujúci starosta Michal Bradovka privítaním poslancov 

mestskej časti a skonštatoval, že sú prítomní všetci Štyria poslanci a teda MsZ je uznášania 

schopné. 

Za zapisovateľku XI. zasadnutia MsZ starosta určil Ing. Ingrid Simeonovú a za overovateľov 

zápisnice poslancov Jána Ondiru a Mgr. Agátu Šemrákovú. 

Program obdržal každý v pozvánke. Zastupujúci starosta sa opýtal, či má niekto nejaké návrhy 

k programu rokovania, ak by mal nech sa vyjadrí. Nikto sa neprihlásil. 

Zastupujúci starosta dal hlasovať o programe: 

e hlasovanie: prítomní - 4, za - 4, proti - 0, zdržali sa -0 — Program bol schválený. 

K bodu 2 
Zastupujúci starosta Michal Bradovka uviedol, že miestny kontrolór Ing. Ľudovít Priester 

predložil na rokovanie Správu o kontrolnej činnosti od posledného zasadnutia MsZ a Správu 

o kontrolnej činnosti za rok 2023, ktoré boli zaslané poslancom spolu s pozvánkou na dnešné 

zasadnutie. Poslanci tak mali možnosť si správy preštudovať. V prípade ak má niekto otázky, 

môžu ich adresovať jemu a zároveň otvoril k bodu rokovania diskusiu. Keďže sa do diskusie 

nikto neprihlásil, diskusiu ukončil 

a predniesol návrhy uznesení, o ktorých dal následne hlasovať.



Uznesenie č. 50 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Kavečany podľa $ 1lods. 4 písm. b) 
v súlade s $ 18d a 18fods. 1 písm. e) a d) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov berie na vedomie 

a) Správu o kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra za rok 2023, 
b) Správu o činnosti miestneho kontrolóra MC Košice — Kavečany od X. zasadnutia MsZ. 

e hlasovanie: prítomní - 4, za-4, proti -0, zdržalisa-0 — Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 3 

Zastupujúci starosta otvoril bod rokovania a uviedol, že predkladá na rokovanie a tým aj na 
schválenie miestnemu zastupiteľstvu Návrh Programového rozpočtu MČ Košice — Kavečany na 
rok 2024 aosobitne výhľadový program na roky 2025 — 2026. Tvorí ho tabuľková časť 
programového rozpočtu na rok 2024, textová časť programového rozpočtu na rok 2024, 
programový rozpočet MČ Košice — Kavečany na roky 2025 — 2026 astanovisko miestneho 
kontrolóra k návrhu rozpočtu MČ Košice — Kavečany na rok 2024. Uviedol, že rozpočet bol 
zostavený na základe určitých očakávaní, pretože Mesto ešte svoj rozpočet neschválilo a my sme 
na jeho rozpočet naviazaný. Vieme niečo predpokladať ale nevieme presne odhadnúť výšku 
daňových príjmov, výšku transferov a pod. Je lepšie ale mať schválený rozpočet a neskôr urobíme 
potrebné úpravy. Samosprávy kvôli zvýšenému daňovému bonusu dostanú tento rok menej peňazí 
ako by mali dostať, ďalej je potrebné zohľadniť pokračujúcu infláciu, s tým súvisiace zvyšovanie 
miezd zamestnancov a nárast cien energií. Nie je preto priestor na nejakú veľkú investičnú akciu. 
Navrhnutý rozpočet je nastavený tak, že sme optimalizovali náklady v súvislosti s nepriaznivou 
situáciu v meste Košice, na rozpočet, ktorého sme naviazaní a zároveň aby sme nemali 
"neuhradené faktúry. 
Finančná komisia podala dva návrhy na zmenu návrhu rozpočtu na rok 2024, ktoré boli do návrhu 
programového rozpočtu na rok 2024 zapracované a takto upravený rozpočet bol schválený. 
Následne zastupujúci starosta otvoril k bodu rokovania diskusiu. 
Nakoľko sa už nikto z poslancov neprihlásil, diskusiu zastupujúci starosta ukončil 

a predniesol návrh uznesenia, o ktorom dal hlasovať. 

Uznesenie č. 51 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Kavečany podľa $ 11 ods. 4 písm. b) v súlade s $ 
18f ods. 1 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

a) schvaľuje zmenu v návrhu rozpočtu na rok 2024 podľa návrhu finančnej komisie : 

Výdavková časť 

Bežné výdavky 0€ 
Program 5: Vzdelávanie, kultúra, šport 

4./ Organizácia kult.podujatí 
- Zvyky a tradície na dedine - 300€ 

6./ Podpora kultúrnych podujatí 

- Dotácie na kult.podujatia a činnosti pre NO, OZ + 300 € 

b) schvaľuje 
rozpočet MČ Košice - Kavečany na rok 2024 v€



Rozpočet na rok 2024 + finančné 
operácie d 
B 256 820 256 619 

0 34 503 
256 820 291 122 
34 302 0 

291 122 291 122 

c) berie na vedomie 
rozpočet na roky 2025 a 2026 ve 

Rozpočet na rok 2025 + finančné 
operácie L davky | 9 

251 010 216 507 34 503 
0 34 503 -34 503 

251 010 251 010 0 
0 0 0 

251 010 251 010 0 

Rozpočet na rok 2026 + finančné 

Súčasťou tohto uznesenia sú tabuľky príjmov a výdavkov: bežných, kapitálových a finančných 
operácií na roky 2025 až 2026. 

operácie . davky > 
| 253 850 232 697 

0 21 153 

253 850 253 850 

0 0 

253 850 253 850 

d)berie na vedomieodborné stanovisko kontrolóra mestskej časti k návrhu rozpočtu na 
rok 2024. 

e hlasovanie: prítomní - 4, za- 4, proti - 0, zdržali sa - 0 Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 4 

Zastupujúci starosta Michal Bradovka otvoril bod rokovania. V krátkosti prečítal žiadosti 

subjektov, ktoré požiadali o dotáciu Z rozpočtu MC Košice — Kavečany v termíne do 31.10.2023. 

O dotáciu požiadali tieto tri subjekty: 
1. 

3 

TJ Mladosť Kavečany požiadala o dotáciu vo výške 9.260,- € na realizáciu projektu 

„Športová činnosť v roku 2024“. Projekt je zameraný na činnosť futbalového klubu, na 

úpravu športového areálu a na zapojenie čo najširšieho počtu obyvateľov do športových 

aktivít v rámci športového dňa obce, MKM a ďalších športových akcií. 

OZ Svedectvo života našich predkov požiadalo o dotáciu vo výške 1.000,- € na renováciu, 

revitalizáciu a sfunkčnenie historických artefaktov, získanie nových starožitností a 

propagáciu dedovizne. 

ZR pri MŠ U veselých medvedíkov v Kavečanoch požiadalo o dotáciu vo výške 3.000,- € 
na verejno-prospešné služby — vzdelávanie, výchovu arozvoj telesnej kultúry ana 

prístavbu telocvične. 

Takže vzhľadom na možnosti a schopnosti našej mestskej časti, ktorá má podporovať kultúru, 
šport aj vzdelávanie, ale aj na súčasnú nepriaznivú finančnú situáciu, sme nastavili tie dotácie pre



TJ Mladosť vo výške 1.000,- €, pre OZ Svedectvo života našich predkov vo výške 300,-€ a pre 
ZR pri Materskej škôlke U veselých medvedíkov vo výške 1.000, - €. 
Zastupujúci starosta otvoril k prejednávanému bodu diskusiu. 
Mgr. Agáta Šemrákova — máme na to finančné prostriedky? 
Michal Bradovka, zastupujúci starosta — práve kvôli nepriaznivej finančnej situácii boli dotácie 
nastavené na minimálnu úroveň, aby bola zachovaná aspoň nejaká činnosť. 
Nakoľko sa už nikto neprihlásil, diskusiu zastupujúci starosta ukončil 

a predniesol návrh uznesenia o ktorom dal hlasovať. 

Uznesenie č. 52 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Kavečany, podľa $ 4 ods. 4 Všeobecne 
záväzného nariadenia MČ Košice — Kavečany č. 13 O poskytovaní dotácií z rozpočtu 
mestskej časti schvaľuje poskytnutie dotácií pre: 

1. Telovýchovnú jednotu Mladosť Kavečany vo výške 1.000,- € na realizáciu projektu 
„Športová činnosť v roku 2024“, 

2. Rodičovské združenie pri MŠ Kavečany vo výške 1.000,- € na všeobecno-prospešné 
služby — vzdelávanie, výchovu a rozvoj telesnej kultúry, 

3. OZ Svedectvo života našich predkov vo výške 300,- € na renováciu historických 
artefaktov a získanie nových starožitností. 

e hlasovanie: prítomní - 4, za-4, proti - 0, zdržali sa - 0 Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 5 
Vúvode ďalšieho bodu rokovania zastupujúci starosta uviedol, že na septembrovom 

zasadnutí bola pre Penzión pod Hrešnou schválená výška nájomného 650,- Eur/mes. až do 
31.3.2024. Preto je vlastne potrebné stanoviť výšku nájomného od 1.4.2024. Podížnosti na 
nájomnom nie sú. Ďalej uviedol, že by chcel aby sa tie spodné priestory tam trošku oživili. 
Dohodol sa s p. Hápom aby tie spodné skladové priestory vypratali a ako kompenzácia mu ostane 
nájomné do 30.6.2024 na nezmenenej výške 650,- € mesačne. Od 1.7.2024 sa urobí nový dodatok 
k zmluve, v ktorom sa upraví výmera prenajatých priestorov a výška nájmu. Zastupujúci starosta 
otvoril k prejednávanému bodu diskusiu. 
Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, zastupujúci starosta ukončil diskusiu 

a predniesol návrh uznesenia, o ktorom dal hlasovať. 

Uznesenie č. 53 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Kavečany podľa $ 11 ods. 4 písm. a) zákona č 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov schvaľuje Dodatok č. 11 
k zmluve o nájme nehnuteľnosti zo dňa 27.4.2018 na predmet nájmu Penzión pod Hrešnou 
stavba s. č. 374, stavba zapísaná na Liste vlastníctva č. 1647, postavená na parcele číslo 1512/3, 
Vnsinadváne územie Kavečany, kde sa mení článok III. ods. 2 tak, že výška nájomného sa 
upravuje na obdobie od 01.04.2024 do 30.06.2024 na sumu 650,- euro/mesačne, pričom ostatné 
ustanovenia zmluvy ostávajú bez zmien. 

e hlasovanie: prítomní - 4, za - 4, proti - 0, zdržali sa - 0 Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 6 
V ďalšom bode rokovania zastupujúci starosta uviedol, že bol vypracovaný návrh Dodatku č.3 

k VZN MČ Košice — Kavečany č.16 Prevádzkový poriadok Pre pohrebisko „Cintorín Kavečany“. 
Pani poslankyňa Mgr. Agáta Šemráková navrhla prerušiť tento bod rokovania, nakoľko



x 

v uvedenom návrhu Dodatku č. 3 sú nedostatky a pracovníčka miestneho úradu by nevedela 

správne identifikovať konkrétne osoby, či spíňajú uvedené kritéria. 

Zastupujúci starosta otvoril k prejednávanému bodu diskusiu. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, zastupujúci starosta ukončil diskusiu 

a predniesol návrh uznesenia, o ktorom dal hlasovať. 

Uznesenie č. 54 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Kavečany podľa $ 12 ods. 12 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a čl. 4 ods. 4 Rokovacieho poriadku 

Miestneho zastupiteľstva MČ Košice — Kavečany prerušuje bod rokovania 

Miestneho zastupiteľstva č. 6 Návrh Dodatku č.3 k VZN MČ Košice — Kavečany č.16 

Prevádzkový poriadok Pre pohrebisko „Cintorín Kavečany“ do najbližšieho riadneho zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva. 

e hlasovanie: prítomní - 4, za-4, proti -0, zdržali sa - 0 Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 7 

V ďalšom bode zastupujúci starosta podal informáciu o prebiehajúcej rekonštrukcii 

nízkonapäťového vedenia v mestskej časti. Projekt na rekonštrukciu je ešte z r. 2019 a mal byť 

realizovaný r. 2023 a aj sme ho vtedy pripomienkovali. Keďže sa tie termíny poposúvali, tak sa 

menia aj ulice, niektoré stípy sa dajú posunúť ale len na súkromnom pozemku. Na verejné 

priestranstvo sa dávať nemôžu lebo Mesto zakázalo dávať ich na svoje pozemky. 

Zastupujúci starosta otvoril k prejednávanému bodu diskusiu. 

Mgr. Agáta Šemráková — dávajú stípy na najužšie miesta a tam kde je široké miesto nedajú. 

Nechápe prečo stípy nie sú v jednej rade ale hore-dole. 

Nakoľko sa do diskusie už nikto ďalší neprihlásil, zastupujúci starosta ukončil diskusiu 

a predniesol návrh uznesenia, o ktorom dal hlasovať. 

Uznesenie č. 55 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Kavečany podľa $ llods.4 a 813 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpiov berie na 

vedomie informáciu starostu MČ Košice — Kavečany o rekonštrukcii nízkonapäťového 

vedenia v MČ Košice — Kavečany. 

e hlasovanie: prítomní - 4, za - 3, proti - 0, zdržali sa - 1 Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 8 
Zastupujúci starosta Michal Bradovka vo svojej správe od posledného zasadnutia MsZ uviedol: 

- v súčasnosti prebieha rekonštrukcia nízkonapäťového vedenia: 
- prenájom skladových priestorov pre spoločnosť K. « k systems, s.r.o., ktorá rekonštrukciu 

uskutočňuje, 
- prehodnotili sme telefóny na úrade a znížili sme mesačný paušál, 
- má sa robiť balíkobox v mestskej časti pred úradom, 
- povysprávkovali sa diery v obci: 

- chceme riešiť prenájom Antiku. 

Uznesenie č. 56 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Kavečany podľa $ llods.4 a 813 

zákona č. 369/1990 Zb.o obecnom zriadení v znení neskorších predpiov berie na 

vedomie informáciu starostu MČ Košice — Kavečany o jeho činnosti.



K bodu 9 

hlasovanie: prítomní - 4, za - 4, proti - 0, zdržali sa - 0 Uznesenie bolo schválené. 

Zastupujúci starosta, Michal Bradovka otvoril bod rokovania rôzne. 
Gabriel Hudák — na budúcom zastupiteľstve prerokovať všetky nájmy a zvýšiť sumy nájmov. 
Mgr. Agáta Šemráková — trebalo by dať vyčistiť autobusové zastávky lebo sú posprejované. 
Nakoľko sa nikto z poslancov už neprihlásil, starosta diskusiu ukončil. 

K bodu 10 

Zastupujúci starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie MsZ ukončil. 

zastupujú" starost: 

MČ Kôšice ŤŠavečan" 

Zápisnica vyhotovená dňa: 22.05.2024 
Zapísala: Ing. Ingrid Simeonová 

Overovatelia zápisnice: 

1. Ján Ondira 

2. Mgr. Agáta Šemráková 

Podpísané dňa: 
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Správa miestneho kontrolóra o svojej činnosti za r. 2023 

Programový rozpočet MČ Košice — Kavečany na r. 2024 a na roky 2025 — 2026 
Stanovisko miestneho kontrolóra k návrhu rozpočtu MČ Košice — Kavečany na r. 2024 

Prílohy: 

1. Pozvánka 
2. Prezenčná listina 
3. Hlasovanie 
4. 
5. Správa miestneho kontrolóra od X.zasadnutia MsZ, 
S 
6. 
EA Žiadosti o poskytnutie dotácií z rozpočtu MČ Košice — Kavečany



- TJ Mladosť Kavečany 
- OZ Svedectvo života našich predkov 
- RZ pri MŠ U veselých medvedíkov 

8. Návrh Dodatku č.3 k VZN MČ Košice — Kavečany č.16 Prevádzkový poriadok Pre 
pohrebisko „Cintorín Kavečany“




